
Referat
 
fra møte i Foreldrerådets Arbeidsutvalg Seljestad barneskole
06.02.12  kl.1800
 
Tilstede :
Ole-R. Dietel
Linda Robertsen
Wenche Georgsen
Kjetil H. Bygdnes
Lise-Karin Fjærli
Eskil Remme Kleven
Leiv Johnsen
Jørgen Bratting  (fra 1845)
 
 
Sak 1 LEKSEHJELP
Ved skoleslutt 2011/12 vedtok FAU at leksehjelpsordningen skulle evalueres etter nyttår 2012.
21 lærere har uttalt seg og 19 av dem ønsker en ordning som begynner kl. 0800 fire dager i uken. Mange er 
skeptiske til at ordningen er på såvidt lave klassetrinn.
 
FAU slutter seg til å fortsette leksehjelp fra kl. 0800 til kl.0830 fire dager i uken ut skoleåret. FAU ønsker 
imidlertid at skolen neste skoleår vurderer å flytte noe av hjelpen fra første trinn til fjerde trinn.
 
 
Sak 2 SKOLESTRUKTUR
Rektor fortalte om Kommunestyrevedtaket 26.01.12. Dette har store konsekvenser også for vår skole.
Det vil være mange elever fra andre skoler som skal flyttes til vår skole, og noen av våre som blir flyttet 
til Kanebogen skole. Samtidig vil det være en viss forflytning av lærere mellom skolene.
 
FAU ba skolen vurdere
 - beholde lærerne på trinnet 
 - muligheter for hospitering på ny skole
 - kan FAU-lederne komme sammen for å diskutere felles problemer
 - vurdere geografi ved overflytninger, ikke følge geografi slavisk
 - vurdere nytt foreldremøte etter 16.03.12
 
 
LJ  


